
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Torsdag den 24. oktober 2024, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Ida Hagen, Søren Schou, 

Maria Jelstrup Munk, Naja Kinch Sohn, Sidsel 
Margrethe Rasmussen, Sabine Marie Ørud 
Langkilde. 

 
Elevråd:  

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Jesper Boysen, Jonathan Nilton, Maria 
Kongsvad, Bettina Jansen, Nicolai de Vries  

  
Afbud: Pernille Bech Wulff, Nanna Kragh 
Hansen. 

 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 
 

1. Valg af ordstyrer 
 

Kl. 17:00 – 17:05 
 

Maria Jelstrup blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 
 
Kl. 17:05 – 17:10 

 

Dagsorden blev godkendt.  

3. Meddelelser ved: 

a) eleverne 
b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 

 

 

a) Elevrådet var ikke repræsenteret. 

 
b) Det går godt for Kirkebjerg Skoles 

fodboldhold i skolefodboldturneringen.  
 
Der var fredag inden ferien 

motionsdag, som gik rigtig godt. 
 

I TEKO har vi talt om det gode 
teamsamarbejde, og hvordan vi kan 
fastholde det gode samarbejde ude i 

teamene.  
 

På TEKO er det ligeledes blevet 
drøftet, om forældrene læser 



Meddelelsesbogen op til skole hjem 

samtalen. 
 

Næste uge vil fritidshjemmet holde 
Middelalderuge. 

 

c) Vi har under skybrud været meget 
ramt af, at der kommer regnvand ind 

fra taget i Ny Bygning, og nu har 
håndværkerne fundet ud af, at 
kloakkerne er defekte og stoppet til, 

så vandet ikke kan blive afledt og i 
stedet finder ind i bygningen. Der vil 

derfor være håndværkere i og 
omkring Ny Bygning den kommende 
tid. 

 
Der har for nyligt været en rangliste i 

en landsdækkende avis, hvor vi ligger 
nummer 246 i Danmark med en 

løfteevne på +0,3 ift. karakterer. I 
København ligger vi nummer 8 ud af 
70. 

 
I Specialklasserækken er vi sammen 

med vejlederne så småt begyndt at 
skrive videre på det Pædagogiske 
Fundament, som forhåbentlig kan 

være klar slut februar. 
 

I Fritidsdelen almen har vi haft det 
årlige forældremøde med omkring 40 
deltagere. Det var en god aften, hvor 

vi fik valgt to nye til forældrerådet.  
 

Vi skal have valgt lukkedage til næste 
år. 
 

Vi har tirsdag den 29.10 
ansættelsessamtaler til en ny 

lærerstilling, hvor en fra bestyrelsen 
gerne må deltage.  
 

d) I Forældrerådet Special har der endnu 
ikke været afholdt møde. 

 
Der har ikke været møde i 
Forældrerådet Almen. 

 
e) Forpersonen havde ingen meddelelser. 

4. Årsberetning – endeligt udkast 
 

Drøftelse & beslutning 
 
Kl. 17:30 – 17:45 

Der er lidt ift. typografien, som skal 
korrigeres. 

 
Indholdsmæssigt er den ok. 
 



 

 

Det blev foreslået, at skrive noget om de nye 

trafikregler og politiets patruljering om 
morgenen i afsnittet for sikre skoleveje i 

årsberetningen 
 
Maria lægger den ud som vedhæftning på et 

opslag på Aula. 

5. Arbejdet med principper 

- Revidering af oversigt - fortsat 
 

Drøftelse, prioritering & beslutning 
 
Kl. 17:45 – 18:10 

 

Hvem i SB vil stå for at forholde sig til 

og/eller udarbejder reviderede udkast til det 
enkelte princip? 

 
Princippet for Skolens Organisering revideres 
ift. udgangstilladelse. 

 
Naja, Pernille og Maria Kongsvad arbejder 

videre med Antimobbestrategien. 
 
Ift. Princip for Brug af Mobiltelefon skal vi 

først have en drøftelse i bestyrelsen, og 
derefter kan en arbejdsgruppe gå videre med 

at arbejde med at revidere princippet. Inden 
dette skal medarbejderne og eleverne høres. 

 
Vi skal have en tilbagemelding fra elever og 
lærere ift. det princip for Røgfri Skoletid, som 

allerede er lavet. 
 

Princip for Brug af Mobiltelefon og Røgfri 
Skoletid skal helst være færdige i 2024. 
 

Der kommer et princip på dagsordenen på 
hvert bestyrelsesmøde, som revideres. 

6. Evaluering af ”Pædagogisk 
personales dag” 

 

Orientering, drøftelse & beslutning 
 

Kl. 18:10 – 18:20 
 

Det var en god dag, hvor der var kage i alle 
personalerummene. Der var mange gaver og 

søde tilkendegivelser fra forældre til 
medarbejderne.  
 

Personalet på fritidshjemmet fik også gaver 
o.l.  

Pause 
 
Kl. 18:20 – 18:50 

  

 

7. Fysiske rammer – toiletter og 

lokaler  
- aflåsning af toiletter 

- mulige løsninger & handlinger 
 
Orientering & drøftelse 

 
Kl. 18:50 – 19:15 

 

Dette punkt gemmes til næste gang, 

elevrådet er repræsenteret. 

8. Emner til kommende møder 
- Hvad skal vi prioritere?  

 

- Ressourcecenteret 

- Mangfoldige Børnefællesskaber 
- Kvalitetsprogrammet 



Drøftelse, prioritering & beslutning 

 
Kl. 19:15 – 19:40 

 

- Hvordan får vi mere ud af ude-

området? 
- Indeklima 

- Manglende indvendig vedligehold på 
skolen 

- Mødetider 

- Kan det hedde noget andet 
end ”special”? 

- Personalefravær 
- Gennemgang af visitationsprocessen. 
- Elevfravær (skolevægring / ufrivilligt 

skolefravær) 
 

Prioriteret rækkefølge: 
- Indeklima 
- Skolens ressourcecenter og 

visitationsprocessen 
- Hvordan får vi mere ud af ude-

området? 
- Elevfravær (skolevægring / ufrivilligt 

skolefravær) 
- Personalefravær 
- Manglende indvendigt vedligehold på 

skolen 
- Mødetider 

- Kan det hedde noget andet 
end ”special”? 

 

Punkterne Mangfoldige Børnefællesskaber og 
Kvalitetsprogrammet er ikke prioriterede, da 

disse anses for obligatoriske, og vi derfor skal 
behandle dem i år. 

9. Opfølgning på fælles SB-møde i 
område BV 
 

Orientering 
 

Kl. 19:40 – 19:55 

 

Det blev bl.a. drøftet, hvordan man i 
bestyrelserne arbejder med data. 
 

Der er den 26. februar 2025 områdevis 
skolebestyrelsesmøde. Temaet kommer 

senere. 

10. Evt. 

 
Kl. 19:55 – 20:00 

 

Der er et ønske fra forældre i special om, at 

det ikke er frivilligt for specialklasserækken 
at deltage i Motionsdagen og de øvrige 

særlige dage. 
 
Der er et ønske om et fokus på 

overleveringen mellem skole og fritid, hvis 
der har været en episode eller andet, som er 

godt for fritidsdelen at vide. 
 

Vi har modtaget en mail ”Henvendelse 
vedrørende konsekvenserne af nedlukning af 
Åben Skole-puljerne” fra Teatercentrum i 

Danmark, og denne henvendelse blev drøftet. 

Næste møde:  

 



Torsdag den 28. november 2024  

kl. 17:00 – 19:30 + fællesspisning 


